
PROTOKÓŁ NR 9/11

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 23 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Mariusz Kubiak,

5. Zbigniew Piątek,

6. Artur Wrona.

Nieobecny usprawiedliwiony: Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

7. Irena Kawałek.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji które odbyło się w placówce MOPS.

2. Omówienie zagadnień związanych z uchwaloną Ustawą z dnia 09.06.2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie wysokości wskaźników procentowych określających 

wysokość dodatku mieszkaniowego na terenie miasta Kowary.

4. Sprawy różne. 

 Ad. 1 Posiedzenie K.ZiO.S. odbyło się w siedzibie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, obecna P. 

Dyrektor MOPS-u, zaproszona na spotkanie była obecna.

Posiedzenie  komisji  otworzył  Przewodniczący  Stanisław  Schmidt.  Ponieważ  tematy  dotyczyły  MOPS-u, 

przekazał głos P. Dyrektor.

  

Ad. 2 Pani Irena Kawałek przybliżyła członkom komisji zagadnienia zawarte w Ustawie o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej, (Dz. U. 2011 Nr 149, poz. 887 z dnia 21 lipca 2011 r. ). 

Wraz z wejściem w życie tej ustawy (niby od 01.01.2012 r.) zniknie rozdział o rodzinach zastępczych. Rząd 

uchwalając tę ustawę, całość finansów związanych z funkcjonowaniem scedował na samorządy. W projekcie 

budżetu na 2012 r. nie zostały utworzone rozdziały budżetowe na zapisane w ustawie koszty.

Ad. 3  W związku z okrojonym budżetem w MOPS-ie,  Dyrektor placówki,  zaprezentowała projekt 

uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  o  dodatkach  mieszkaniowych  na  terenie  miasta  Kowary.  Radni 

wysłuchali  argumentów,  przełożyli  rozstrzygnięcie  nad  wnioskiem  opiniującym  projekt  na  posiedzenie 

komisji wraz z komisją budżetową.
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Ad. 4 W sprawach różnych, członkowie komisji obejrzeli odremontowane pomieszczenia w budynku 

MOPS. Jedno z pomieszczeń będzie służyć na siedzibę i magazyn żywności dla Polskiego Komitetu Pomocy 

Społecznej w Kowarach. 

Posiedzenie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej miało charakter sondażowo-analityczny. 

Nie podjęto żadnych wniosków. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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